

Announcements for 10-11-2020
2020年10月11日報告事項

1. We are now open for in-person English Worship at 9:30 a.m. and in-person Chinese Worship at 11:30 a.m. We continue to provide live stream for both English and Chinese Worship for those who want to join us virtually.

中英兩堂都已重啓實體敬拜，英文堂上午 9:30 開始，中文堂 11:30 開始。兩堂崇拜都有在線直播，不方便來教會的人可以繼續在線敬拜。

2. Our next Baptismal Service will be held on November 22. If you have accepted Jesus as your personal savior, you should obey His teaching to get baptized. If you want to get baptized or have questions about baptism, please let Pastor Ho, Pastor Choe or any of our Church Board member know.

下一次的受洗典禮將於 11 月 22 日舉行。若您已接受耶穌為救主，就當遵循祂的教導受洗。如果您想受洗或對洗禮有疑問，請找何牧師、崔牧師或任何一位執事。

3. We welcome brothers and sisters to join us virtually for “Taste of Perspectives” while Perspectives 2021 class is in the planning. To Register:

English (10/20 6:30-8:30) <https://forms.gle/78qMNfrmU1gK5yzY7>

Mandarin (10/25 2-4pm) <http://forms.gle/ZV2MBSaotNSJAZVM9>

2021 年“展望”課程籌備之際，誠摯邀請您參加“展望”探索課程。請在以下網站註冊：

英文（10月20日 6:30-8:30）<https://forms.gle/78qMNfrmU1gK5yzY7>

國語（10/25/2020 下午 2:00-4:00）<https://forms.gle/ZV2MBSaotNSJAZVM9>

4. Sermon speakers:

	Today	Next Sunday
English Worship	Pastor Young	Pastor Young
Chinese Worship	Bin Zhang	Pastor Ho

崇拜講員

	本主日	下主日
英文崇拜	崔牧師	崔牧師
中文崇拜	張斌弟兄	何牧師